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Bent u bekend met Eric Pearl en de Reconnection? 
 
Ik heb er uitgebreid over geschreven, White Paper nummer XI op mijn website 
(http://www.Tiller.org) gaat over mijn werk met Eric Pearl de afgelopen jaren. We meten zijn 
conferenties.  
 
Kunt u iets over zijn werk vertellen en wat het te maken heeft met het werk dat u doet? 
 
Ik heb een apparaat ontwikkeld waarin we niet alleen de symmetrische staat van een ruimte 
kunnen verhogen, maar waarmee we tevens de energie van een ruimte kunnen meten ten 
opzichte van de normale realiteit. De energie in de ruimte stijgt namelijk door het 
bewustzijnsproces.  
 
Eric Pearl hoorde hierover, en hij belde mij op om te vragen of hij één van zijn conferenties 
kon laten meten. De conferentie zou plaatsvinden in Sedona (Arizona, USA). Sedona is maar 
anderhalf uur van mijn laboratorium vandaan, dus ben ik erheen gegaan en heb het 
programma gemeten. Het eerste wat ons opviel, was dat de ruimte al geconditioneerd was aan 
een hoger realiteitsniveau. Minstens zes uur voordat het trainingsprogramma begon was er 
niemand aanwezig, dus er was al iets gebeurd. En een week na het programma was dit 
verdwenen, de energie in de ruimte was weer gedaald naar de normale realiteit. Toen we de 
conditionering van de ruimte aan het meten waren, verhoogde deze langzaam tijdens de 
training, en het verschil tussen het begin en het hoogste punt (waarna het weer minder werd 
naar het einde toe) is een erg belangrijke energie. 
 
Ik zal het metaforisch beschrijven, zonder wetenschappelijke termen. Als ik mezelf de 
volgende vraag stel: als ik een normale, ongeconditioneerde ruimte heb, tot hoeveel graden 
zou ik die ruimte dan moeten opwarmen om dit soort experimenteel resultaat te krijgen? En 
het antwoord is dat ik de ruimte met meer dan 300 graden Celsius zou moeten verwarmen, dat 
is enorm. De temperatuur in de ruimte veranderde echter niet meer dan 5 tot 10 graden 
Celsius. Dus wat dat voor mij betekende, was dat het geen energie effect is, maar een entropie 
effect. Dit betekent dat er tijdens de training  informatie wordt uitgewisseld, er wordt 
informatie gecreëerd. En wanneer er informatie wordt gecreëerd, verlaagt de entropie. Dit is 
al meer dan 60 jaar bekend. Dus samengevat: tijdens het proces van de reconnectie van Eric 
Pearl bouwen mensen een infrastructuur in zichzelf, waardoor de informatie in het universum 
groeit. Dit betekent dat de thermodynamische entropie minder wordt, wat inhoudt dat de 
natuur zichzelf aan het helen is.  
 
In de jaren ’20 wisten we dat normale entropie in natuurlijke processen verhoogde met elk 
afzonderlijk proces en daarom zei men dat het universum uiteindelijk koud zou worden en dat 
alles dood zou gaan. Dit is dus niet langer waar, want als je een infrastructuur in mensen en in  
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ruimtes bouwt, dan wordt er informatie gecreëerd en wanneer er informatie wordt 
aangemaakt, verlaagt de entropie. Wat betekent dat wij als mensen in dit proces informatie 
herstellen, we herstellen het thermodynamische vermogen van ons universum. Ik vermoed dat 
dit ook te maken heeft met waarom er mensen zijn op deze planeet. Vervolgens zijn we verder 
gegaan; reconnective healing processen, het meten van ruimtes. En we hebben ontdekt dat 
wanneer het publiek zich concentreert op wat er gebeurt op het podium tijdens het 
trainingsprogramma, de thermodynamische, vrije energie van de ruimte in omvang stijgt. En 
telkens wanneer de mensen opstaan, rondlopen en met elkaar in gesprek zijn, daalt het 
thermodynamische vermogen. De temperatuur in de ruimte blijft echter nagenoeg hetzelfde, 
dus dit is een entropisch proces. We kunnen duidelijk zien dat er een verandering plaatsvindt, 
en die verandering kunnen we meten.  
 
We hebben vijf reconnection workshops gemeten, op drie van de workshops heb ik een lezing 
gehouden. De laatste was in Amsterdam, in november 2009. Dus er is daar iets aanwezig, het 
is erg krachtig en effectief. Het kan ons allemaal helen, we hebben allemaal dit vermogen, 
want de menselijke acupunctuur meridianen - wat we het chakrasysteem noemen in de hogere 
dimensionale aspecten van het universum - functioneren allemaal op een gekoppeld niveau in 
de realiteit. Dus langdurig geconcentreerde menselijke intenties stellen ons in staat om al deze 
dingen te kunnen doen. Mensen zijn allemaal verschillend, dus sommige mensen zullen 
harder moeten werken om deze bekwaamheden te ontwikkelen. Het werkt hetzelfde als met 
sport, muziek, of wat voor menselijke gave dan ook.  
 
Als we zelf worden geheald, als we zelf deze healing ontvangen, heelt het dan ook nog iets 
anders? 
 
Het heelt de ruimte, het heelt onze wereld.  
 
Ok, dat wilde ik even weten, of ik dat goed begrepen had.  
Dus chemicaliën worden dan uiteindelijk overbodig? 
 
Uiteindelijk wel, ja. Ze worden niet overbodig, maar we kunnen ze zelf manifesteren. 
Uiteindelijk is de mens het ultieme instrument.  


